

To The Bank of East Asia, Limited ("BEA")
致：東亞銀行有限公司(「東亞銀行」)

Date
日期：_____

Request for the Addition/Cancellation of Account(s) on Consolidated Statement and BEA Online Services
增加/取消綜合結單及東亞網上銀行服務之賬戶資料

Account Type
戶口類別：_____

Account No.
戶口號碼：_____ Account Name
戶口名稱：_____

A. BEA Account/Credit Card Account/Linked Deposit Account 東亞銀行賬戶/信用卡賬戶/掛鈎存款賬戶

I/We hereby request to add/cancel my/our following BEA account(s)/credit card account(s)/linked deposit account(s) under my/our own name¹ on the SupremeGold Private* / SupremeGold* / Supreme* / BEA GOAL* / i-Account* statement and request BEA to add/cancel each of the following BEA account(s)/credit card account(s)/linked deposit account(s) being held by me/us and maintained with BEA as a Related Account referred to in the SupremeGold Account / Supreme Account / BEA GOAL / i-Account Terms and Conditions (the "Related Account(s)") for the purpose of BEA Online and confirm that all information given below is true and complete and authorise BEA to contact any necessary party for verification or further information at any time. I/We agree to be bound by SupremeGold Account / Supreme Account / BEA GOAL / i-Account Terms and Conditions as announced by BEA from time to time.

本人(等)謹此要求在顯卓私人理財*/顯卓理財*/至尊理財*/BEA GOAL*/i-Account*的結單上增加/取消本人(等)的下列同名¹東亞銀行賬戶/信用卡賬戶/掛鈎存款賬戶，並要求東亞銀行增加/取消本人(等)所持有並與東亞銀行維持的下列東亞銀行賬戶/信用卡賬戶/掛鈎存款賬戶為顯卓理財戶口/至尊理財戶口/BEA GOAL/i-Account條款及細則中所提述就東亞網上銀行而言的相關賬戶(「相關賬戶」)及確定所有提供的資料正確無訛，並授權東亞銀行可向任何方面查證或索取更多資料。本人(等)同意受東亞銀行現行及不時更改之顯卓理財戶口/至尊理財戶口/BEA GOAL/i-Account條款及細則約束。

* Delete where inappropriate. 刪去不適用者。

Code of Account/Product 賬戶/產品代號：	1 - Credit Card Account ² 信用卡賬戶 ²	2 - Gold Account 黃金賬戶
	3 - Linked Deposit Account 掛鈎存款賬戶	4 - Other Deposit Accounts 其他存款賬戶

Please one of the following boxes. 請在以下其中一個方格加上 號。

All of my/our above-listed accounts/products in the same account name opened with BEA³
本人(等)於東亞銀行開立的上述所有同名賬戶/產品³

Selective account(s)/product(s) listed below:
下列之選擇賬戶/產品：

Code of Account/Product 賬戶/產品代號	Account No./Credit Card No. 賬戶號碼/信用卡號碼	Add 增加	Cancel 取消
_____	_____	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
_____	_____	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
_____	_____	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
_____	_____	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

B. Loan Account/Insurance Policy 貸款賬戶/保單

I/We hereby request to add/cancel my/our following mortgage loan account(s)/consumer loan account(s)/insurance policy(ies) under my/our own name¹ on the SupremeGold Private* / SupremeGold* / Supreme* / BEA GOAL* / i-Account* statement and authorise BEA to allow me/us through various electronic channels of BEA Online to access the information and/or give related instructions on my/our following mortgage loan account(s)/consumer loan account(s)/insurance policy(ies). 本人(等)謹此要求在顯卓私人理財*/顯卓理財*/至尊理財*/BEA GOAL*/i-Account*的結單上增加/取消本人(等)的下列同名¹按揭貸款賬戶/私人貸款賬戶/保單，並授權東亞銀行給予本人(等)透過東亞網上銀行所提供之不同電子媒介查閱下列按揭貸款賬戶/私人貸款賬戶/保單之資料及/或發出有關的指示。

* Delete where inappropriate. 刪去不適用者。

Account/Product 賬戶/產品	Add 增加	Cancel 取消
Mortgage Loan Account(s) ⁴ 按揭貸款賬戶 ⁴	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Consumer Loan Account(s) 私人貸款賬戶	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
Insurance Policy(ies) ⁵ 保單 ⁵	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

¹ SupremeGold Private / SupremeGold / Supreme / BEA GOAL / i-Account and the additional BEA account(s)/credit card account(s)/linked deposit account(s)/loan account(s)/insurance policy(ies) must be in the same account name.

顯卓私人理財/顯卓理財/至尊理財/BEA GOAL/i-Account及增加之東亞銀行賬戶/信用卡賬戶/掛鈎存款賬戶/貸款賬戶/保單必須為同名賬戶。

² For adding the information of credit card account(s) on the SupremeGold Private* / SupremeGold* / Supreme* / BEA GOAL* / i-Account* statement and BEA Online, the service is applicable to single-name personal account of SupremeGold Private / SupremeGold / Supreme / BEA GOAL / i-Account only and the customer(s) must be the cardholder(s) under the principal credit card account. 增加信用卡賬戶資料列於顯卓私人理財*/顯卓理財*/至尊理財*/BEA GOAL*/i-Account*結單及東亞網上銀行服務內的服務，只適用於以個人名義開立的顯卓私人理財/顯卓理財/至尊理財/BEA GOAL/i-Account，而申請人(等)必須為基本信用卡賬戶之持卡人(等)。

³ Subsequently-opened account(s)/product(s) will not be automatically incorporated in the SupremeGold Private* / SupremeGold* / Supreme* / BEA GOAL* / i-Account* statement and BEA Online. For incorporating subsequently-opened account(s)/product(s), please separately request BEA to incorporate such account(s)/product(s) in the SupremeGold Private* / SupremeGold* / Supreme* / BEA GOAL* / i-Account* statement and BEA Online.

其後開立的賬戶/產品不會自動增加至顯卓私人理財*/顯卓理財*/至尊理財*/BEA GOAL*/i-Account*結單及東亞網上銀行內。若要增加其後開立的賬戶/產品，請另行要求東亞銀行增加有關賬戶/產品至顯卓私人理財*/顯卓理財*/至尊理財*/BEA GOAL*/i-Account*結單及東亞網上銀行內。

⁴ The SupremeGold Private* / SupremeGold* / Supreme* / BEA GOAL* / i-Account* statement will show the information of mortgage loan account(s) in Hong Kong only. 顯卓私人理財*/顯卓理財*/至尊理財*/BEA GOAL*/i-Account*結單只會列出香港的按揭貸款賬戶之資料。

⁵ For adding the information of insurance policy(ies) on the SupremeGold Private* / SupremeGold* / Supreme* / BEA GOAL* / i-Account* statement and BEA Online, the service is applicable to single-name personal account of SupremeGold Private / SupremeGold / Supreme / BEA GOAL / i-Account only and the customer(s) must be the owner(s) of the additional insurance policy(ies). After the linkage of insurance policy(ies) has been created, the SupremeGold Private* / SupremeGold* / Supreme* / BEA GOAL* / i-Account* statement will show the insurance policy(ies) that is/are bought from BEA and all policy(ies) that is/are in force and the policy(ies) that is/are subsequently bought from BEA will be included.

增加保單資料列於顯卓私人理財*/顯卓理財*/至尊理財*/BEA GOAL*/i-Account*結單及東亞網上銀行內的服務，只適用於以個人名義開立的顯卓私人理財/顯卓理財/至尊理財/BEA GOAL/i-Account，而申請人(等)必須為保單的持有人(等)。當增加保單後，顯卓私人理財*/顯卓理財*/至尊理財*/BEA GOAL*/i-Account*結單會列出透過東亞銀行購買的保單，所有現行生效的保單及日後購買的保單亦會包括在內。

⁶ The customer acknowledges and accepts that the signature below provided by the customer serves the sole purpose of requesting BEA to add and/or cancel any of the customer's account(s)/product(s) mentioned above as Related Account, and agrees to fully indemnify and hold BEA harmless from any liability suffered or incurred by BEA arising from or as a result of BEA's acceptance of the customer's request. The customer further acknowledges that BEA's acceptance of the customer's request based on the customer's signature below shall not be treated as replacement of the customer's specimen signature of any of the above-mentioned account(s)/product(s) with the signature below.

客戶確認及同意客戶以下提供之簽署只作為要求東亞銀行增加及/或取消客戶上述提及的任何賬戶/產品為相關賬戶用途；並同意彌償東亞銀行因接受客戶的要求而遭受或招致之任何責任。此外，客戶確認東亞銀行根據客戶以下的簽署接受客戶的要求並不視為上述任何賬戶/產品之客戶簽署式樣已由以下簽署所代替。

S.V.

Signature(s) of Customer(s)⁶ 客戶簽署⁶
(Please use the signature(s) on record at BEA 請用留存東亞銀行記錄之印鑑簽署)

For Bank Use Only 銀行專用	
Handled by:	Checked by: